

QUX PRESENTS / PRÉSENTE LE



SUPPORTED BY /
SUPPORTÉ PAR
FACTOR
Canada



POLARIS MUSIC PRIZE ANNOUNCES THE 2015 LONG LIST

HALIFAX, NS – Tuesday, June 16, 2015.

The 2015 Polaris Music Prize Long List was announced this afternoon in Halifax. Produced in conjunction with Halifax Pop Explosion, the event was held at the city's legendary club, The Carleton. The event was hosted by Polaris Founder and Executive Director, Steve Jordan. Halifax's Mayor Savage was on hand to help announce the list of forty titles along with multiple nominee and 2015 Long Lister Luke Doucet of Whitehorse, 2013 Long Lister Old Man Luedecke, and 2010 and 2015 Long Lister Elizabeth Shepherd. Dartmouth's Joel Plaskett performed "Hard Times" and "For Your Consideration" from his 2015 Long Listed album, *The Park Avenue Sobriety Test*. The event was live streamed on TFO's BRBR.

In total, 197 titles made the first ballots of the 196 member jury.

This event was supported in part by the Nova Scotia Department of Communities, Culture and Heritage, the City of Halifax, and the Downtown Halifax Business Commission.

2015 Polaris Music Prize Long List:

Absolutely Free – Absolutely Free
The Acorn – Vieux Loup
Lydia Ainsworth – Right From Real
Alvways – Alvways

Arkells – High Noon
Rich Aucoin – Ephemeral
BADBADNOTGOOD & Ghostface Killah – Sour Soul
Bahamas – Bahamas Is Afie
The Barr Brothers – Sleeping Operator
Braids – Deep In The Iris
Steph Cameron – Sad-Eyed Lonesome Lady
Caribou – Our Love
Jazz Cartier – Marauding In Paradise
Jennifer Castle – Pink City
Cold Specks – Neuroplasticity
Louis-Jean Cormier – Les grandes artères
Death From Above 1979 – The Physical World
Drake – If You're Reading This It's Too Late
Frazey Ford – Indian Ocean
Tobias Jesso Jr. – Goon
B.A. Johnston – Shit Sucks
Pierre Kwenders – Le dernier empereur Bantou
Lee Harvey Osmond – Beautiful Scars
Jean Leloup – À Paradis City
METZ – II
Milk & Bone – Little Mourning
Tre Mission – Stigmata
The New Pornographers – Brill Bruisers
Joel Plaskett – The Park Avenue Sobriety Test
Buffy Sainte-Marie – Power In The Blood
Elizabeth Shepherd – The Signal
Siskiyou – Nervous
Colin Stetson and Sarah Neufeld – Never were the way she was
Various Artists – Native North America (Vol. 1): Aboriginal Folk, Rock and
Country, 1966-1985
Viet Cong – Viet Cong
Patrick Watson – Love Songs For Robots
The Weather Station – Loyalty
White Lung – Deep Fantasy
Whitehorse – Leave No Bridge Unburned
Young Guv – Ripe 4 Luv

Listen to all the Polaris Music Prize nominees of the 2015 Long List playlist on:
<http://spoti.fi/Polaris>

For images from today's event, album graphics, artist pics and bios visit: polarismusicprize.ca/media
username: media / password: m3d1a

The Short List will be unveiled on July 16th at The Carlu in Toronto, and the Polaris Music Prize Gala will return to The Carlu for the third year on Monday, September 21st. Aux.tv will once again stream the gala live.

The eligibility period for the 2015 Polaris Music Prize runs from June 1, 2014 to May 31, 2015. An independent jury of 196 music journalists, broadcasters and music bloggers from across Canada determines the Long List and Short List. Eleven people are selected from the larger jury pool to serve on the Grand Jury. They will convene the night of the gala to select the Polaris Music Prize winner.

The Polaris Music Prize will award \$50,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. Courtesy of Slight Music, each of the nine other short listed artists will receive \$3,000. Judged solely on artistic merit, without consideration of genre or record sales, the prize's past winners have included Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007), and Final Fantasy / Owen Pallett (2006).

We acknowledge the financial support of the Government of Canada through the Department of Canadian Heritage (Canada Music Fund) and of Canada's Private Radio Broadcasters.

Polaris Music Prize 2015 Key Dates:

July 16th – Short List announcement – The Carlu, Toronto, ON

September 21st – Polaris Music Prize Gala – The Carlu, Toronto, ON

About the Polaris Music Prize

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music by recognizing, then marketing the albums of the highest artistic integrity, without regard to musical genre, professional affiliation, or sales history, as judged by a panel of selected music critics. The Polaris Music

Prize is produced in association with Blue Ant Media.
www.polarismusicprize.ca/ [@polarisprize](https://twitter.com/polarisprize)

-30-

Media Contacts:

Polaris Music Prize media:

Joanne Settingington

Indoor Recess

(416) 884-4119

joanne@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):

Magali Ould

(514) 994-6295

magali@polarismusicprize.ca

LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS AN- NONCE LA LONGUE LISTE 2015

Halifax, NS - Le mardi 16 juin 2015.

La longue liste du Prix de musique Polaris 2015 a été annoncée cet après-midi à Halifax. Organisé conjointement avec Halifax Pop Explosion, l'événement a eu lieu à la légendaire salle de spectacles The Carleton. L'événement était animé par Steve Jordan, le fondateur et directeur exécutif du Polaris. Le maire Savage de Halifax était également sur place pour aider à annoncer la liste de 40 albums en compagnie de Luke Doucet de Whitehorse (un groupe habitué du Polaris et nommé sur la longue liste 2015), Old Man Luedecke (nommé de la longue liste 2013) et Elizabeth Shepherd (nommée de la longue liste en 2010 et 2015). Joel Plaskett, originaire de Dartmouth, a interprété "Hard Times" et "For Your Consideration" tirées de son album The Park Avenue Sobriety Test, nommé sur la longue liste 2015. L'événement était diffusé en direct sur le web par BRBR (TFO).

Au total, 197 albums ont été soumis lors du premier vote des 196 membres du jury.

L'événement a bénéficié de l'appui du ministère des Communautés, de la Culture et du Patrimoine de la Nouvelle-Écosse, de la ville de Halifax, et de la Downtown Halifax Business Commission.

La longue liste du Prix de musique Polaris 2015:

Absolutely Free – Absolutely Free
The Acorn – Vieux Loup
Lydia Ainsworth – Right From Real
Alvvays – Alvvays
Arkells – High Noon
Rich Aucoin – Ephemeral
BADBADNOTGOOD & Ghostface Killah – Sour Soul
Bahamas – Bahamas Is Afie
The Barr Brothers – Sleeping Operator
Braids – Deep In The Iris
Steph Cameron – Sad-Eyed Lonesome Lady
Caribou – Our Love
Jazz Cartier – Marauding In Paradise
Jennifer Castle – Pink City
Cold Specks – Neuroplasticity
Louis-Jean Cormier – Les grandes artères
Death From Above 1979 – The Physical World
Drake – If You're Reading This It's Too Late
Frazey Ford – Indian Ocean
Tobias Jesso Jr. – Goon
B.A. Johnston – Shit Sucks
Pierre Kwenders – Le dernier empereur Bantou
Lee Harvey Osmond – Beautiful Scars
Jean Leloup – À Paradis City
METZ – II
Milk & Bone – Little Mourning
Tre Mission – Stigmata
The New Pornographers – Brill Bruisers
Joel Plaskett – The Park Avenue Sobriety Test
Buffy Sainte-Marie – Power In The Blood
Elizabeth Shepherd – The Signal

Siskiyou – Nervous
Colin Stetson and Sarah Neufeld – Never were the way she was
Various Artists – Native North America (Vol. 1): Aboriginal Folk, Rock and Country, 1966-1985
Viet Cong – Viet Cong
Patrick Watson – Love Songs For Robots
The Weather Station – Loyalty
White Lung – Deep Fantasy
Whitehorse – Leave No Bridge Unburned
Young Guv – Ripe 4 Luv

Écoutez la liste de lecture comprenant tous les nommés de la longue liste 2015 du Prix de musique Polaris au: <http://spoti.fi/Polaris>

Pour accéder aux images de l'événement d'aujourd'hui, les pochettes d'albums, les photos d'artistes et biographies, suivez ce lien: polarismusicprize.ca/media
nom d'utilisateur : media / mot de passe : m3d1a

La courte liste sera dévoilée le 16 juillet au Carlu à Toronto, et le gala du Prix de musique Polaris sera de retour au Carlu pour une troisième année le lundi 21 septembre. Aux.tv diffusera encore une fois le gala en direct sur le web.

La période d'éligibilité pour le Prix de musique Polaris 2015 est du 1er juin 2014 au 31 mai 2015. La longue liste et la courte liste sont déterminées par un jury indépendant de 196 journalistes de musique, blogueurs et amateurs provenant des quatre coins du Canada. 11 personnes du bassin des 196 membres du jury seront choisies pour former le grand jury, qui déterminera le gagnant du Prix de musique Polaris le soir du gala.

Le Prix de musique Polaris offrira 50 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Chacun des neuf autres artistes de la courte liste recevra 3 000\$, offerts par Slight Music. Jugés uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums, les gagnants antérieurs sont Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy / Owen Pallett (2006).

Nous reconnaissons l'appui financier du gouvernement du Canada par l'entremise du ministère du Patrimoine canadien (Fonds de la musique du Canada) et des radiodiffuseurs privés du Canada.

Les dates clés du Prix de musique Polaris 2015:

16 juillet - Annonce de la courte liste - The Carlu, Toronto, ON

21 septembre - Gala du Prix de musique Polaris - The Carlu, Toronto, ON

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense annuellement la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d'intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l'affiliation professionnelle ou l'historique des ventes, tel que déterminé par un jury de critiques musicaux. Le Prix de musique Polaris est produit en association avec Blue Ant Media. www.polarismusicprize.ca/ [@polarisprize](https://twitter.com/polarisprize)

Contact média - Québec

Magali Ould

magali@polarismusicprize.ca

514.994.6295

Contact média – reste du Canada

Joanne Settingington

Indoor Recess

joanne@indoorrecess.com

416.884.4119



Q.U.X PRESENTS / PRÉSENTE LE



Major Sponsors /
Commanditaires principaux



Radio Partner /
Partenaire radio

French Media
Partner / Partenaire
média francophone

Official Venue /
Salle officielle

Hotel Partner /
Hôtel partenaire

Panel Partner /
Partenaire des
Séances

Official Music Store /
Magasin de musique
officiel

Gala Sponsor /
Commanditaire
du gala

Ticket Supplier /
Billetterie